

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER		
EFFECTIVE DATE:	11/22/2007		
CONVEYING PARTY DATA			
	Name	Formerly	Execution Date
	CeramTec AG Innovative Ceramic Engineering		11/22/2007
			CORPORATION: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	CeramTec AG		
Street Address:	Fabrikstrasse 23-29		
Internal Address:	Innovative Ceramic Engineering		
City:	Plochingen		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	D-73207		
Entity Type:	CORPORATION: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 3			
	Property Type	Number	Word Mark
	Registration Number:	1982928	ALUNIT
	Registration Number:	2038531	RUBALIT
	Registration Number:	2080906	SONOX
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	6098961469		
	<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	609-844-3020		
Email:	ipdocket@foxrothschild.com		
Correspondent Name:	Gerard P. Norton		
Address Line 1:	Fox Rothschild LLP		
Address Line 2:	997 Lenox Drive, Bldg. #3		
Address Line 4:	Lawrenceville, NEW JERSEY 08648		

OP \$90.00 1982928

TRADEMARK

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	014717.00006
DOMESTIC REPRESENTATIVE Name: Address Line 1: Address Line 2: Address Line 3: Address Line 4:	
NAME OF SUBMITTER:	Olga Ayala
Signature:	/Olga Ayala/
Date:	11/26/2013
Total Attachments: 7 source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page1.tif source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page2.tif source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page3.tif source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page4.tif source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page5.tif source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page6.tif source=Merger_ICE_to_CeramTecAG#page7.tif	

Entry number	a) Company name b) Seat, location, domestic business address, person authorized to receive service, branch offices c) Object of the company	Nominal capital or share capital	a) General rules concerning representation b) Board of Directors, executive body, Managing Directors, General Partner, Managers, authorized representatives and special authority to represent	Authorized signatories (power of procuracy)	a) Legal form, commencement date, articles of incorporation or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Register entry date b) Remarks
1	<p>a) CeramTec AG Innovative Ceramic Engineering</p> <p>b) Plochingen</p> <p>c) Development, production and distribution of innovative products for technical purposes from ceramic materials or other material that is suitable to replace ceramic material, as well as business management in all of the above-mentioned sectors and the administration of assets of the company and those held in a fiduciary capacity.</p>	<p>EUR 30,000,000.00</p>	<p>a) The Management Board consists of one or more members; their number is determined by the Supervisory Board.</p> <p>Two Management Board members or a Management Board member and an authorized signatory, respectively, represent the company jointly.</p> <p>b) Management Board: Müller, Rolf-Michael, Graduate in Business Management, Plochingen Management Board: Dr. Huber, Jürgen, Selb, *04/22/1944 Chairperson: Dr. Zimmermann, Ulf-Dieter, Warendorf, *09/19/1949</p>	<p>Joint signatory authority together with a Management Board member: Handschuh, Kurt, Kurt, Eckenthal, Eckenthal, Brieger, Andreas, Stuttgart, Schneider, Gerhard Heimann, Plochingen Röll, Rudolf, Marktredwitz, *08/08/1951</p>	<p>a) Stock corporation. Articles of incorporation of 06/03/1946 (shareholders' agreement) with multiple amendments; last amended on 11/08/2004.</p> <p>b) The company — the controlled company — concluded a control agreement on September 17, 1996 with the company Dynamit Nobel Aktiengesellschaft with its seat in Troisdorf — the dominant company. The shareholders' meeting of the controlled company approved the agreement on September 19, 1996. The shareholders' meeting of the dominant company approved the agreement on September 25, 1996. The content of the agreement and resolutions may be taken from the documents submitted to the register file.</p> <p>The company — the controlled company — concluded a profit and loss transfer agreement on 06/06/1997 with the company Dynamit Nobel Aktiengesellschaft with its seat in Troisdorf — the dominant company.</p> <p>The shareholders' meeting of the controlled company approved the agreement draft on September 19, 1996. The shareholders' meeting of the dominant company approved the agreement draft on September 25, 1996. The content of the agreement and resolutions may be taken from the documents submitted to the register file.</p> <p>The control agreement concluded on September 17, 1996 and the profit and loss transfer agreement concluded on June 6, 1997 between the company (the controlled company) and the company Dynamit Nobel Aktiengesellschaft with company seat in Troisdorf (dominant company)</p>	<p>7</p> <p>a) 03/30/2006 Noll-Breisinger</p> <p>b) This page has been converted for continuation by electronic processing and thus takes the place of the prior register page. Released on 03/30/2006. Date of first entry: 06/19/1972 Agreement between business enterprises: special vol. sheet 457-463, 464-466 and 477-482 Special vol. sheet 513-515</p>

2					<p>were each amended by the agreement of September 28, 1998. The shareholders, meetings of the participating companies each approved the agreement amendments on September 28, 1998. The content of the agreement and the resolutions may be taken from the documents submitted to the register file.</p>	a) 04/27/2006
---	--	--	--	--	---	------------------

Entry number	a) Company domestic business address, person authorized to receive services, branch offices b) Seat, branch, domestic business address, person authorized to receive services, branch offices c) Object of the company	Nominal capital or share capital	a) General rules concerning representation b) Board of Directors, executive body, Managing Directors, General Partner, Managers, authorized representatives and special authority to represent	Authorized signatories (power of procurator)	a) Legal form, commencement date, articles of incorporation or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Register entry date b) Remarks
1		3	4	5	6	7
3				Board member: Personal data corrected ex officio for Handschuh, Kurt, Eckental-Eckenhaid		Stanimirov
4				Joint signatory authority together with a Management Board member: Dr. Preuß, Fabian, Kirchheim unter Teck, *01/08/1969		a) 06/30/2006 Stanimirov
5				Signatory authority expired: Handschuh, Kurt, Eckental-Eckenhaid		a) 04/02/2007 Maurer
6					b) The limited liability company "GWV Verwaltungsgesellschaft mbH", Wilhelmsdorf (Fürth Municipal Court, HRB 9685) was merged with the company (acquiring legal entity) (merger by acquisition) based on the merger agreement of 08/22/2007 and the shareholders' resolutions of the participating legal entities dated 08/22/2007. Reference is made to the documents submitted with the Court. b) The company (acquiring legal entity) was merged (merger by acquisition) with the stock corporation "CeramTec AG" Frankfurt am Main (Frankfurt am Main Municipal Court, HRB 81756) based on the merger agreement of 08/22/2007 and the shareholders' resolutions of the participating legal entities dated 08/22/2007. The merger shall not be effective until the entry of the merger in the register of the acquiring entity's company seat. Reference is made to the documents submitted with the Court.	a) 09/05/2007 Maurer

Entry number	a) Company seat, branch, domestic address, person authorized to receive service, branch offices c) Object of the company	Nominal capital or share capital	a) General rules concerning representation b) Board of Directors, executive body, Managing Directors, General Partner, Managers, authorized representatives and special authority to represent	Authorized signatories (power of procurement)	a) Legal form, commencement date, articles of incorporation or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Register entry date b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
7					<p>a) The merger entry in the register of the company seat of the acquiring legal entity took place on 11/23/2007. Entered ex officio according to § 19 par. 2 of the Reorganization Act (Umwandlungsgesetz, UmwG). The register sheet is closed.</p>	<p>a) 11/29/2007 Maurer</p>

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsbefähigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bezüge
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) CeramTec AG Innovative Ceramic Engineering</p> <p>b) Plochingen</p> <p>c) Entwicklung, die Herstellung und der Vertrieb von innovativen Erzeugnissen für technische Zwecke aus keramischen Werkstoffen oder anderen Werkstoffen, die keramische Werkstoffe zu ersetzen geeignet sind, sowie die Geschäftsbesorgung auf allen vorgenannten Gebieten und die Verwaltung treuhänderisch gehaltenen und eigenen Vermögens.</p>	30.000.000,00 EUR	<p>a) Der Vorstand besteht aus zwei oder mehr Mitgliedern; ihre Zahl bestimmt der Aufsichtsrat</p> <p>Jeweils zwei Vorstandsmitglieder oder ein Vorstandsmitglied und ein Prokurist vertreten gemeinsam.</p> <p>b) Vorstand: Müller, Rolf-Michael, Diplom-Betriebswirt, Plochingen Vorstand: Dr. Huber, Jürgen, Selb, *22.04.1944 Vorsitzender: Dr. Zimmermann, Ulf-Dieter, Warendorf, *19.09.1949</p>	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Vorstandsmitglied: Händschuf, Kurt, Kurt, Eckental-Eckental, Brieger, Andreas, Stuttgart Schneider, Gerhard Hermann, Plochingen Röll, Rudolf, Marktrechwitz, *08.08.1951	<p>a) Aktiengesellschaft Satzung vom 03.06.1946 (Gesellschaftsvertrag) mit mehrfachen Änderungen; zuletzt geändert am 08.11.2004.</p> <p>b) Die Gesellschaft - beherrschtes Unternehmen - hat am 17. September 1996 mit der Firma Dynamit Nobel Aktiengesellschaft, Sitz Troisdorf - herrschendes Unternehmen - einen Beherrschungsvertrag abgeschlossen. Die Gesellschafterversammlung des beherrschten Unternehmens hat dem Vertrag am 19. September 1996 zugestimmt. Die Gesellschafterversammlung des herrschenden Unternehmens hat dem Vertrag am 25. September 1996 zugestimmt. Vertrags- und Beschlussinhalt ergeben sich aus den zu den Registerakten eingereichten Unterlagen.</p> <p>Die Gesellschaft - beherrschtes Unternehmen - hat am 6. Juni 1997 mit der Firma Dynamit Nobel Aktiengesellschaft, Sitz Troisdorf - herrschendes Unternehmen - einen Gewinnabführungsvertrag abgeschlossen. Die Gesellschafterversammlung des beherrschten Unternehmens hat dem Vertragsentwurf am 19. September 1996 zugestimmt. Die Gesellschafterversammlung des herrschenden Unternehmens hat dem Vertragsentwurf am 25. September 1996 zugestimmt. Vertrags- und Beschlussinhalt ergeben sich aus den zu den Registerakten eingereichten Unterlagen.</p> <p>Der zwischen der Gesellschaft (beherrschtes Unternehmen) und der Firma Dynamit Nobel Aktiengesellschaft Sitz Troisdorf (herrschendes Unternehmen) am 17. September 1996 abgeschlossene Beherrschungsvertrag und der am 6. Juni 1997 abgeschlossene Gewinnabführungsvertrag wurden jeweils durch Vertrag vom 28. September 1996 geändert. Die Hauptversammlungen der beteiligten Unternehmen haben den Vertragsänderungen jeweils am 28. September 1996 zugestimmt. Vertrags- und Beschlussinhalt ergeben sich aus den zu den Registerakten eingereichten Unterlagen.</p>	<p>a) 30.03.2006 Noll-Breisinger</p> <p>b) Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 30.03.2006. Tag der ersten Eintragung: 19.06.1972 Unternehmensvertrag: Sonderband Blatt 457-463, 464-466 und 477-482</p> <p>Sonderband Blatt 513-515</p>
2				Gesamtprokura gemeinsam mit einem		a) 27.04.2006

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsbefähigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bezugsdaten
1	2	3	4	5	6	7
				Vorstandsmitglied: Personenbezogene Daten von Amts wegen, berichtigt bei Handschuh, Kurt, Eckenthal-Eckenhald.		Stanimirov
3				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Vorstandsmitglied: Dr. Preuß, Fabian, Kirchheim unter Teck, *08.01.1969		a) 30.06.2006 Stanimirov
4				Prokura erloschen: Handschuh, Kurt, Eckenthal-Eckenhald.		a) 02.04.2007 Maurer
5					b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 22.08.2007 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom 22.08.2007 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "GVV Verwaltungsgesellschaft mbH", Wilhelmsdorf (Amtsgericht Fürth HRB 9685) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 05.09.2007 Maurer
					b) Die Gesellschaft (übertragender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 22.08.2007 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom 22.08.2007 mit der Aktiengesellschaft "CeramTec AG", Frankfurt am Main (Amtsgericht Frankfurt am Main HRB 81756) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme). Die Verschmelzung wird erst mit der Eintragung der Verschmelzung im Register des Sitzes des übernehmenden Rechtsträgers wirksam. Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 22.11.2007 Maurer

® TRADEMARK

REEL: 005163 FRAME: 0666

Nummer der Eintragung g	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsbefähigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital I	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bezifferungen
1	2	3	4	5	6	7
7					b) Die Eintragung der Verschmelzung im Register des Sitzes des übernehmenden Rechtsträgers ist am 23.11.2007 erfolgt. Gemäß § 19 Abs. 2 UrtVG von Amts wegen eingetragen. Das Registerblatt ist geschlossen.	a) 29.11.2007 Maurer